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PROTOKÓŁ NR XXVIII/13 
sesji Rady Powiatu w Goleniowie  

odbytej w dniu 19 grudnia 2013 r.  
 
 

Obrady rozpoczęto o godz. 1200, zakończono o godz. 1345. 
 

I. Obecność 
 
Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych. 
Obecność na sesji w chwili otwarcia obrad – 16 radnych. 
Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.  
 
W sesji udział wzięli: 
Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu, 
Anna Stępień-Buryszek – Sekretarz Powiatu 
oraz dyrektorzy jednostek organizacyjnych i wydziałów Starostwa Powiatowego.  
 
II. Porządek dzienny posiedzenia 
 
1. Sprawy regulaminowe: 

 a)otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
       b)przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie lub zmianę, 
       c)przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 31 października 
2013r., 
2. Interpelacje i zapytania radnych 
3. Projekt budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2014 rok 
     a)stanowisko Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie, 
     b)stanowisko Zarządu, 
     c)stanowiska Komisji, 
     d)podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na rok 2014. 
     e)uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego 
         na lata 2014-2027. 
4. Sprawozdanie z działalności Kompleksu Rekreacyjno-Sportowego Fala  
       w Goleniowie w I półroczu 2013 r.  
5. Informacja nt. zaawansowania prac nad nową Strategią Powiatu  Goleniowskiego  
6. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) wyrażenia opinii nt. zmiany nazwy powiatu, 
b)uchwalenia Planu Pracy Rady Powiatu w Goleniowie na I półrocze 2014 r.,  
c) zmniejszenia opłaty za wydanie dowodu rejestracyjnego, 
d) wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i parkowanie pojazdu usuniętego z drogi 
oraz wysokości kosztów powstałych w razie wydania dyspozycji usunięcia pojazdu, 
e)ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego, 
f)nadania Statutu Domowi Pomocy Społecznej w Nowogardzie, Smużyny 2  
  z filią w Nowogardzie przy ul. Piłsudskiego 9, 
g) zmieniająca uchwałę Nr XXII/199/13 Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 28 marca 2013 
r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 
h)uczestnictwa Powiatu Goleniowskiego w realizacji projektu „ZSIN – Budowa 
Zintegrowanego Systemu Informacji o Nieruchomościach – Faza I”, 
i)ustalenia wydatków budżetu Powiatu Goleniowskiego, które nie wygasają   
z upływem 2013 r.   
 j) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2013 r. i zmieniająca uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2013 r., 
 k) rozpatrzenia skargi. 

7. Informacja Starosty Goleniowskiego z analizy oświadczeń majątkowych  złożonych za 
2012 r.  
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8. Informacja Przewodniczącego Rady z analizy oświadczeń majątkowych radnych Rady 
Powiatu w Goleniowie za 2012 r.  

9. Zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2014 r. 
10. Informacja nt. planów pracy pozostałych stałych Komisji Rady na rok 2014  
11. Blok informacyjny: 

a) sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami, 
b) informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

12.  Wolne wnioski 
13.  Odpowiedzi na interpelacje 
14.  Zamknięcie obrad   
 

III. Przebieg posiedzenia 

Ad 1.a. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc dokonał otwarcia XXVIII sesji Rady 

Powiatu, powitał zaproszonych gości, wszystkich radnych oraz przedstawicieli mediów. 

Następnie w oparciu o listę obecności stwierdził, że na sali jest 16 radnych, co stanowi quorum 

do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Godz. 1203 – przybył radny Kazimierz Lembas – stan 17 radnych. 

Ad 1.b. Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji i zapytał, czy są wnioski o jego 

zmianę lub uzupełnienie. 

Starosta Tomasz Stanisławski wniósł o wycofanie z porządku obrad sesji z pkt 6 ppkt g) 

projektu uchwały w sprawie programu współpracy Powiatu Goleniowskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2014.   

Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę – 17 radnych za.  

Starosta Tomasz Stanisławski zaproponował wprowadzenie do pkt 6 ppkt g) projekt uchwały 

w sprawie uczestnictwa Powiatu Goleniowskiego w realizacji projektu „ZSIN- Budowa 

Zintegrowanego Systemu Informacji o Nieruchomościach – Faza I”   

Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę – 17 radnych za.  

Radny Marcin Fedeńczak zaproponował, by w związku z tym, iż na sesję przybyło liczne grono 

mieszkańców Nowogardu, aby śledzić dyskusję dotyczącą podjęcia uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zmianę nazwy powiatu, która umieszczona jest w ppkt j) pkt 6 przenieść 

do ppkt a) pkt 6. Radny dodał, że w związku z tą zmianą pozostałe ppkt w naturalny sposób 

zmienią swoją kolejność.  

Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę – 17 radnych za, przy 1 głosie 

wstrzymującym się.   

Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej wniósł o wprowadzenie do porządku 

obrad do pkt 6 ppkt k) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi.   

Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę – 17 radnych za.  

Ad 1.c. Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc poinformował, że protokół z XXVII sesji 

Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 31 października 2013 r. był wyłożony do wglądu w Biurze 



3 

 

Rady i Zarządu Powiatu na siedem dni przed XXVIII sesją, następnie zapytał, czy są uwagi do 

niniejszego protokołu.   

Radni nie zgłosili uwag do powyższego protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół z XXVII sesji Rady Powiatu w Goleniowie  

z dnia 31 października 2013 r. został przyjęty jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  

Ad 2. Radny Piotr Kijko wniósł do Starosty Tomasza Stanisławskiego o przeprowadzenie 

szkolenia dla pracowników Starostwa i jednostek organizacyjnych w zakresie udzielania 

pierwszej pomocy.  

Radny Czesław Siwek stwierdził, iż w projekcie budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2014r. nie 

zaplanowano dochodów ze sprzedaży Pałacu w Mostach. W związku z tym radny domniema, iż 

wniosek złożony przez niego na poprzedniej sesji, w kwestii zagospodarowania Zespołu 

pałcowo-parkowego w Mostach i utworzenia tam muzeum wsi polskiej został przez Zarząd 

Powiatu uwzględniony.   

Radna Danuta Faryniarz zwróciła się z pytaniem, czy i gdzie na stronie internetowej powiatu 

została zamieszczona informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2012/2013 zgodnie z ustaleniami zawartymi na sesji 31 października br. Radna dodała, że  

dane te miały zostać upublicznione i wspólnie uznano, że należy i warto.     

Ad 3. Projekt budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2014 rok stanowi zał. nr 2 do protokołu.   

 

Ad 3.a. Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, iż Skład Orzekający Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie w dniu 25 listopada 2013 r. pozytywnie zaopiniował projekt 

uchwały budżetowej Powiatu Goleniowskiego na 2014 rok. Uchwała Nr CLXXIV.449.203 

stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

Ad 3.b. Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, iż Zarząd Powiatu szczegółowo 

analizował projekt budżetu w dniach 06 i 14 listopada oraz 19 grudnia br. Stanowisko Zarządu 

Powiatu w Goleniowie do projektu budżetu Powiatu Goleniowskiego na rok 2014 stanowi zał. 

nr 4 do protokołu. 

Starosta T. Stanisławski dodał, że Zarząd Powiatu zdaje sobie sprawę z trudności, jakie mogą 

wystąpić w trakcie realizacji przedstawionego planu, szczególnie związanych z uzyskaniem 

planowanych dochodów oraz koniecznością redukcji wydatków bieżących jednakże wnioskuje 

o przyjęcie przedłożonej uchwały. Następnie Starosta powiedział, że Zarząd jest świadomy 

tego, że budżet ten nie jest dobrym budżetem, natomiast jest bezpiecznym budżetem i przed 

nową perspektywą należy się przygotować. Samorządom mocno zadłużonym będzie bardzo 

trudno wyłuskać środki na wkład własny, by pozyskać dodatkowe środki  zewnętrzne. Na 

zakończenie Starosta powiedział, że na pewno nie jest to budżet wyborczy.  

W dalszej części wypowiedzi Starosta poinformował, że Komisja Bezpieczeństwa i Porządku 

przy Staroście Goleniowskim pozytywnie zaopiniowała budżet w takim zakresie, w jakim ma 

swoje kompetencje. Uchwała Nr 2/2013 Komisji Bezpieczeństwa i Porządku stanowi zał. nr 5 

do protokołu.   

Ad 3.c. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2014 r.  
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Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji Rewizyjnej 

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2014 r.  

Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos  

w sprawie projektu budżetu.    

Radny Kazimierz Lembas powtórzył stwierdzenie Starosty, że jest to budżet bezpieczny, ale też 

zdaniem radnego budżet ten nie zabezpiecza realizacji wszystkich wydatków w roku 2014, 

które przed Radą stoją i należy mieć tego świadomość, np. jeżeli chodzi o wydatki  

w oświacie, to zdaniem radnego, będą potrzebne pewne zmiany tego budżetu w ciągu jego 

realizacji. Następnie radny powiedział, że jeżeli powiat będzie chciał pozyskiwać środki 

zewnętrzne, to również potrzebne będą środki na udział własny. Na zakończenie radny dodał, 

że jego zdaniem w każdym budżecie powiatu powinna być ujęta kwota dotacji na bieżące 

funkcjonowanie KRS „Fala”, którego budżet się nie bilansuje.  

Radna Danuta Faryniarz zwróciła uwagę na fakt, iż w projekcie budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2014 r. dwukrotnie zaplanowano fundusz reprezentacyjny Pana Starosty, 

jeden na kwotę 70.000 zł, zdaniem radnej bardzo duży w porównaniu do roku poprzedniego- 

(w roku 2013 fundusz ten zaplanowany został na kwotę 28.000 zł) i drugi przy wydatkach 

Wydziału Kadr i Administracji, gdzie również jest zaplanowany fundusz reprezentacyjny dla 

Pana Starosty w wysokości 40.000 zł (zał. nr 1 str. 17). Radna zapytała, co takiego ważnego 

wydarzy się w przyszłym roku budżetowym, co warte będzie właśnie tak silnego promowania 

w powiecie, w Polsce czy na świecie. Radna dodała, że bez względu na uzyskaną odpowiedź 

prosi o to, aby tymi pieniędzmi publicznymi gospodarować jak najlepiej i jeśli udałoby się 

jakieś oszczędności poczynić, to należy starać się o to bardzo.  

Następnie radna D. Faryniarz zwróciła się z pytaniem, gdzie i w jakiej wysokości zaplanowano 

środki w budżecie na realizację programu współpracy Powiatu Goleniowskiego  

z organizacjami pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego, 

który nie zostanie na tej sesji uchwalony. 

Radna Danuta Faryniarz zapytała, jakich doradców będą miały szkoły powiatowe w roku 

przyszłym w związku z tym, iż w dziale 801 – oświata i wychowanie zaplanowano kwotę 

131.406 zł na doskonalenie i dokształcanie nauczycieli, w tym na pokrycie kosztów 

działalności doradców metodycznych. 

Starosta Tomasz Stanisławski odpowiedział radnej D. Faryniarz na pierwsze pytanie, iż 

wykonanie budżetu powiatu, jeżeli chodzi o fundusz reprezentacyjny Starosty, było dużo 

większe niż planowane zapotrzebowanie i w dziewięćdziesięciu kilku procentach jest to 

podyktowane współpracą z organizacjami pozarządowymi. Starosta dodał, że oczekiwania 

organizacji są bardzo duże, jest bardzo dużo wniosków i podań o wsparcie różnego rodzaju 

akcji prowadzonych właśnie przez organizacje pozarządowe, niestety większa ilość pozostaje 

jednak bez odpowiedzi. Starosta na zakończenie jeszcze raz podkreślił, że jednak większa część 

tego funduszu jest wydatkowana na wsparcie i współpracę z organizacjami pozarządowymi 

oraz zakup materiałów promocyjnych, np. kalendarze czy inne.  

Radna D. Faryniarz powiedziała, że jej zdaniem budżet na współpracę z organizacjami 

pozarządowymi powinien być wyodrębniony od innych wydatków promocyjnych powiatu. 

Radna dodała, że bardzo dobrze jest to praktykowane w innych samorządach, np. w Gminie 

Goleniów, gdzie jest przeznaczona określona kwota na ten cel.    
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Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur odpowiedział radnej D. Fryniarz, że jako takich nie ma  

w budżecie powiatu zaplanowanych środków na realizację programu współpracy  

z organizacjami pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego, 

środki te są przeznaczane w formie dotacji, które są zaplanowane w budżetach zarówno na 

ochronę środowiska, jak również w kulturze i sporcie. W pozostałych obszarach są to wnioski, 

które spływają z dnia na dzień, gdzie organizacje występują do powiatu o wsparcie różnych 

akcji i tylko z funduszu reprezentacyjnego Starosty można zakupić np. puchary czy inne 

nagrody. Następnie Skarbnik powiedział, że kwota 70.000 zł składa się z dwóch elementów,  

z tego 28.000 zł na fundusz reprezentacyjny Starosty tak jak w każdym poprzednim roku, część 

tej kwoty przeznaczana jest na promocję prowadzoną przez Wydział Kadr i Administracji  

w szerszym zakresie, o której mówił Starosta i 30.000 zł dotyczy VAT-u, który został 

zabezpieczony pod ewentualne faktury, które przyjdą, a które nie były stwierdzone. 

Radna Danuta Faryniarz powiedziała, że osobiście tych pieniędzy nie żałuje i jeśli jest taka 

potrzeba, to należy planować środki na takie wydatki. Radna dodała, że czytelniej byłoby 

określać dane kwoty, które powiat przeznacza na konkretne zadania, w tym na organizacje 

pozarządowe.  

Wicestarosta Tomasz Kulinicz odpowiedział radnej D. Faryniarz, że w żadnej szkole nie będzie 

doradców metodycznych, z powodu braku zainteresowania wśród nauczycieli.   

Ad 3.d. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na rok 2014, który stanowi zał. 

nr 6 do protokołu.       

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Goleniowskiego na rok 2014, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 

radnych.   

UCHWAŁA NR XXVIII/263/13 stanowi zał. nr 7 do protokołu.  

Ad 3.e. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 2014-2027 wraz  

z autopoprawką, który stanowi zał. nr 8 do protokołu.  

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji Rewizyjnej 

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały.    

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 2014-2027, Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

UCHWAŁA NR XXVIII/264/13 stanowi zał. nr 9 do protokołu.   

Ad 4. Starosta Tomasz Stanisławski przedstawił Sprawozdanie z działalności Kompleksu 

Rekreacyjno-Sportowego Fala w Goleniowie w I półroczu 2013 r., które stanowi zał. 10 do 

protokołu.   
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Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja  zapoznała się z przedstawionym sprawozdaniem.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji Rewizyjnej 

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje przyjęły do wiadomości 

przedstawione sprawozdanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Sprawozdania z działalności 

Kompleksu Rekreacyjno-Sportowego Fala w Goleniowie w I półroczu 2013 r., Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

Ad 5. Starosta Tomasz Stanisławski przedstawił Informację nt. zaawansowania prac nad nową 

Strategią Powiatu Goleniowskiego, która stanowi zał. nr 11 do protokołu. Następnie Starosta 

podziękował dyrektorowi Wydziału Rozwoju, Inwestycji i Promocji, pracownikom, radnym  

i dyrektorom jednostek organizacyjnych, za tak duże zaangażowanie w pracę nad nową 

Strategią.   

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja  zapoznała się z przedstawioną informacją.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji Rewizyjnej 

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje przyjęły do wiadomości 

przedstawioną informację. 

Radna Gizela Rybicka w imieniu własnym podziękowała całemu wydziałowi za dobrą pracę 

nad Strategią. 

Radny Czesław Siwek również podziękował dyrektorowi WRIP za dobre rozwiązanie 

dotyczące samodzielnego opracowania Strategii przez wydział, radnych i dyrektorów 

jednostek. Radny dodał, że poprzez takie rozwiązanie powiat zaoszczędził niemałą kwotę 

pieniędzy.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Informacji nt. zaawansowania prac 

nad nową Strategią Powiatu Goleniowskiego, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 

radnych. 

Ad 6.a. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii nt. 

zmiany nazwy powiatu. Projekt uchwały o wyrażeniu pozytywniej opinii stanowi  zał. nr 12 do 

protokołu, a projekt uchwały w sprawie wyrażenia negatywnej opinii stanowi zał. nr 13 do 

protokołu. Starosta poinformował, że po przeprowadzonych konsultacjach w Powiecie 

Goleniowskim wynika, że mieszkańcy Gminy Nowogard zdecydowanie są za zmianą nazwy 

powiatu tj. 74% mieszkańców, w Gminie Osina za zmianą nazwy powiatu było 48% 

mieszkańców, natomiast w Gminie Stepnica 70% mieszkańców jest przeciw zmianie, w Gminie 

Przybiernów 68% mieszkańców jest przeciw, w Gminie Maszewo 63% przeciw i w gminie 

Goleniów 76% mieszkańców jest przeciw zmianie. W dalszej części wypowiedzi Starosta 

poinformował, że samorządy gminne Powiatu Goleniowskiego również na swoich sesjach 

omawiały ten temat i trzy z nich tj. Gmina Goleniów, Stepnica i Maszewo wyraziły negatywną 

opinię w sprawie zmiany nazwy powiatu goleniowskiego na powiat goleniowsko-nowogardzki, 

Gmina Osina i Przybiernów nie podjęły uchwały i nie wyraziły swoich opinii, natomiast Gmina 

Nowogard wyraziła pozytywną opinię, co do zmiany nazwy powiatu.    
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Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja negatywnie  zaopiniowała projekt uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji Rewizyjnej 

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały.    

Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc zapytał, kto jeszcze chciałby zabrać głos w tym 

punkcie. 

Radny Marcin Fedeńczak powiedział, że znane są już wyniki konsultacji społecznych 

przeprowadzonych przez Powiat Goleniowski. Takie konsultacje zostały przeprowadzone 

również przez Gminę Nowogard. Mieszkańcy Gminy Nowogard w jednych jak i  w drugich 

konsultacjach w większości opinii są za zmianą nazwy powiatu. Radny dodał, że mimo upływu 

blisko 15 lat od reformy administracyjnej Polski okazało się, że mieszkańcy Gminy Nowogard  

i Osiny chcą takiej zmiany. Radny dodał, że na sesję przybył gminny zespół koordynowania 

procedury przygotowania wniosku o zmianę nazwy powiatu, który włożył ogromny wkład 

pracy w przeprowadzenie całej procedury, między innymi przeprowadzono rozmowy ze 

wszystkimi przedstawicielami samorządów gminnych i powiatu oraz z mieszkańcami całego 

powiatu. Radny wyraził głęboką nadzieję, że ten wielki wkład pracy, jaki włożyła ta gminna 

komisja ds. zmiany nazwy powiatu przełoży się na wymierne korzyści podczas głosowania nad  

uchwałą w sprawie zmiany nazwy powiatu, czego radny gorąco życzył zainteresowanym. 

Radna Danuta Faryniarz powiedziała, że ma wiele szacunku do władz Gminy Nowogard  

i społeczeństwa nowogardzkiego, dla różnych uwieńczonych sukcesami inicjatyw władz  

i uznanie dla rozwoju gminy. Radna dodała, że właśnie to chciała powiedzieć w kontekście 

dążenia nowogardzian do zmiany nazwy powiatu, a co za tym idzie związanych z tym 

nadziejami na lepszy rozwój, większe finanse itd. Jednak w świetle argumentów 

przemawiających przeciwko tej zmianie, szanując wolę osób ankietowanych, które  

w większości opowiedziały się przeciwko, z całym szacunkiem dla tej świadczącej  

o patriotyzmie lokalnym inicjatywie, zdaniem radnej należy od niej odstąpić. Na zakończenie 

wypowiedzi radna pozdrowiła świątecznie samorządowców i społeczeństwo Nowogardu oraz 

życzyła Nowogardowi dalszego rozwoju społecznego i gospodarczego.          

Radna Anna Fedorczuk-Smolira powiedziała, że inicjatywa połączenia nazwą dwóch miast 

Nowogardu i Goleniowa byłaby pożyteczna i świadczyłaby o dobrej woli i braterstwie tych 

miast. Pozwoliłaby również poczuć się nowogardzianom na równi z miastem Goleniów  

i przede wszystkim podniosłaby prestiż Nowogardu. Radna dodała, że właśnie to mieszkańcy 

Nowogardu chcieliby osiągnąć. Oprócz tego, że liczą na zwiększenie finansów, liczą również na 

współpracę między miastami, w związku z tym radna zaapelowała do radnych o pozytywną 

opinię w sprawie zmiany nazwy powiatu.  

Wicestarosta Tomasz Kulinicz powiedział, że sądząc po wypowiedziach przedmówców 

wiadomo, że jest to temat trudny. Wicestarosta dodał, że cieszy się, iż decyzja ta będzie 

podejmowana demokratycznie i nie zachęca do tego, aby odstępować od inicjatyw 

społecznych, zwłaszcza jeśli mogą one wpływać na poprawę utożsamiania się części 

mieszkańców z powiatem, dlatego zdaniem Wicestarosty każdy radny powinien zagłosować 

indywidualnie, popierając przy tym takie inicjatywy.  

Radny Kazimierz Lembas stwierdził, że z wielkim zaskoczeniem, ale i z przyjemnością 

wysłuchał wypowiedzi swoich przedmówców. Radny dodał, iż rozumie, że szef Klubu 
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Platformy Obywatelskiej w Radzie Powiatu - Marcin Fedeńczak, który popiera tę inicjatywę, 

przekonał wszystkich członków do tego, aby zagłosowali za wydaniem pozytywnej opinii  

w sprawie zmiany nazwy powiatu. Radny powiedział, że bardzo się cieszy, bo to oznacza, że ta 

inicjatywa znalazła jakieś uznanie wśród radnych i oczywiście radny zwrócił się z prośbą do 

wszystkich radnych o poparcie tej inicjatywy. Zdaniem radnego ta inicjatywa może przyczynić 

się do tego, że te i tak dobre stosunki między radnymi z różnych gmin będą trwałe, może 

jeszcze lepsze i tego radny życzył sobie i wszystkim radnym.  

Radny Mariusz Zalewski powiedział, że wysłuchując tego wszystkiego, co dzieje się od jakiegoś 

czasu, zastanawia się, czy prestiż miasta podnosi się poprzez umieszczenie jego nazwy 

w nazwie powiatu. Zdaniem radnego prestiż miasta podnosi się jednak poprzez określone 

działania. Radny dodał, że Nowogard jest mu bliski i nie jest przeciwnikiem Nowogardu, ma 

tam rodzinę oraz mnóstwo przyjaciół, natomiast należy zwrócić uwagę na koszty, jakie zostaną 

wygenerowane poprzez ewentualną zmianę nazwy powiatu. Przed chwilą był uchwalany 

budżet powiatu, w którym na wszystko brakuje. Na zakończenie wypowiedzi radny stwierdził, 

że za tą zmianą nic nie pójdzie dla Nowogardu i jest przeciw zmienia nazwy powiatu, natomiast 

szanuje inicjatywy społeczne i je popiera, jednak osobiście radny nie może pozwolić na to, aby 

jakieś dodatkowe koszty zburzyły budżet powiatu.                   

Radny Czesław Siwek stwierdził, że układ lokalny, a nie polityczny jest widoczny na tej sali  

i  jest bardzo widoczna idea samorządności, gdzie każdy broni swojego. Radny dodał, że na 

posiedzeniu Komisji wstrzymał się od głosowania nad projektem uchwały w sprawie zmiany 

nazwy powiatu, czekając do wyników konsultacji. Dziś zna już wyniki konsultacji i wolę swoich 

wyborców, dlatego zagłosuje przeciw zmianie, ale zdaniem radnego na pewno inicjatywy 

społeczne należy popierać.  

Starosta Tomasz Stanisławski powiedział, że szanuje inicjatywę, zwłaszcza w czasach kiedy 

takich inicjatyw społecznych jest naprawdę bardzo mało, które niejednokrotnie byłyby jednak 

pomocne w podejmowaniu ważnych decyzji dla powiatu czy gmin. Jednakże Starosta 

zaznaczył, iż w tej inicjatywie martwi go jedna rzecz, tj. mówienie o wykopanym rowie 

pomiędzy Goleniowem, a Nowogardem. Starosta dodał, że na ten temat rozmawiał  

z Wicestarostą, który jest z Nowogardu i Wicestarosta też nie podziela poglądu o złej 

współpracy. Starosta powiedział, że nie przypomina sobie, aby przy planowaniu jakiejkolwiek 

inwestycji czy wydatkowaniu innych środków z budżetu powiatu była kiedykolwiek mowa  

o tym, że w Nowogardzie nie będzie coś zrobione. Zawsze brano pod uwagę najpilniejsze 

potrzeby remontowe czy inwestycyjne, bez dzielenia terytorialnego. Dlatego też Starostę 

zdziwiły, ale i zaniepokoiły pomysły gminnego zespołu ds. koordynowania procedury 

przygotowania wniosku o zmianę nazwy powiatu, dzielenia siedzib instytucji powiatowych na 

poszczególne gminy. Na zakończenie swojej wypowiedzi Starosta powiedział, że szanuje tę 

inicjatywę, ale jest ona niepotrzebna, bo za tą zmianą żadna „manna z nieba nie spadnie”.                 

Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poinformował, że są przygotowane dwa 

projekty uchwał w tej jednej sprawie i zaproponował głosowanie alternatywne. 

Przewodniczący poinformował, że każdy z radnych ma jeden głos i w pierwszej kolejności 

podda pod głosowanie uchwałę w sprawie wyrażenia pozytywnej opinii nt. zmiany nazwy 

powiatu, a następnie zapyta, kto jest przeciw wyrażeniu pozytywnej opinii oraz kto się 

wstrzymał.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem uchwały  

w sprawie wyrażenia pozytywnej opinii nt. zmiany nazwy powiatu, Rada głosowała 6 głosami za. 
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Za negatywnym wyrażeniem opinii nt. zmiany nazwy powiatu, Rada głosowała 11 głosami za, 

w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXVIII/265/13 stanowi zał. nr 14 do protokołu.   

Ad 6.b. Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Planu Pracy Rady Powiatu w Goleniowie na I półrocze 2014 r., który stanowi zał. nr 15 do 

protokołu.   

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji Rewizyjnej 

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały.    

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia Planu 

Pracy Rady Powiatu w Goleniowie na I półrocze 2014 r., Rada głosowała jednogłośnie,  

w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXVIII/266/13 stanowi zał. nr 16 do protokołu.  

Ad 6.c. Wicestarosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie zmniejszenia opłaty 

za wydanie dowodu rejestracyjnego, który stanowi zał. nr 17 do protokołu.    

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji Rewizyjnej 

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały.    

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zmniejszenia opłaty 

za wydanie dowodu rejestracyjnego, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.   

UCHWAŁA NR XXVIII/267/13 stanowi zł. nr 18 do protokołu.  

Ad 6.d. Wicestarosta Tomasz Kulinicz przedstawił projekt uchwały w sprawie wysokości opłat 

za usunięcie pojazdu z drogi i parkowanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów 

powstałych w razie wydania dyspozycji usunięcia pojazdu, który stanowi zał. nr 19 do 

protokołu.  

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji Rewizyjnej 

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały.    

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie wysokości opłat za 

usunięcie pojazdu z drogi i parkowanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów 
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powstałych w razie wydania dyspozycji usunięcia pojazdu, Rada głosowała jednogłośnie,  

w obecności 17 radnych. 

UCHWAŁA NR XXVIII/268/13 stanowi zał. nr 20 do protokołu.   

Ad 6.e. Wicestarosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek 

opłat za zajęcie pasa drogowego, który stanowi zał. nr 21 do protokołu.   

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji Rewizyjnej 

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały.    

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia stawek 

opłat za zajęcie pasa drogowego, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

UCHWAŁA NR XXVIII/269/13 stanowi zał. nr 22 do protokołu.  

Godz. 1300 – obrady sesji opuścili radni J. Korkosz i T. Kulinicz – stan 15 radnych.  

Ad 6.f. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie nadania Statutu 

Domowi Pomocy Społecznej w Nowogardzie, Smużyny 2 z filią w Nowogardzie ul. Piłsudskiego 9. 

Projekt uchwały stanowi zał. nr 23 do protokołu.   

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji Rewizyjnej 

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały.    

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie nadania 

Statutu Domowi Pomocy Społecznej w Nowogardzie, Smużyny 2 z filią w Nowogardzie ul. 

Piłsudskiego 9, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 15 radnych.  

UCHWAŁA NR XXVIII/270/13 stanowi zał. nr 24 do protokołu.  

Godz. 1305 – przybyli radni J. Korkosz i T. Kulinicz – stan 17 radnych.  

Ad 6.g. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr 

XXII/199/13 Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 28 marca 2013 r. w sprawie określenia zadań, na 

które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Projekt uchwały stanowi zał. nr 25 do protokołu.      

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji Rewizyjnej 

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały.    
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę 

Nr XXII/199/13 Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 28 marca 2013 r. w sprawie określenia zadań, 

na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 

Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXVIII/271/13 stanowi zał. nr 26 do protokołu.  

Ad 6.h. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie uczestnictwa Powiatu 

Goleniowskiego w realizacji projektu „ZSIN – Budowa Zintegrowanego Systemu Informacji  

o Nieruchomościach – Faza I”. Projekt uchwały stanowi zał. nr 27 do protokołu.   

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji Rewizyjnej 

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały.    

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie uczestnictwa 

Powiatu Goleniowskiego w realizacji projektu „ZSIN – Budowa Zintegrowanego Systemu 

Informacji o Nieruchomościach – Faza I”, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 

radnych. 

UCHWAŁA NR XXVIII/272/13 stanowi zał. nr 28 do protokołu.  

Ad 6.i. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały wraz z autopoprawką w sprawie 

ustalenia wydatków budżetu Powiatu Goleniowskiego, które nie wygasają z upływem 2013 r., 

który stanowi zał. nr 29 do protokołu.      

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji Rewizyjnej 

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały.    

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia 

wydatków budżetu Powiatu Goleniowskiego, które nie wygasają z upływem 2013 r., Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXVIII/273/13 stanowi zał. nr 30 do protokołu.  

Ad 6.j. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Goleniowskiego na 2013 r. i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Goleniowskiego na 2013 r. Projekt uchwały stanowi zał. nr 31 do protokołu.    

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji Rewizyjnej 

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały.    
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Radny Kazimierz Lembas zwrócił uwagę na fakt, iż w niniejszej uchwale znalazły się wydatki,  

o których radni nie mają się z czego dowiedzieć. Radny dodał, że zapoznał się z całym 

sprawozdaniem z działalności Zarządu Powiatu między sesjami i tam nie ma ani jednego 

zdania na temat wydatków związanych z przeznaczeniem z budżetu powiatu 42.000 zł na 

zakup mebli i wyposażenia dla Powiatowej Komendy Straży Pożarnej w Goleniowie. Zdaniem 

radnego, Rada powinna zostać poinformowana o wydatkach ujętych w uchwale, a nie ujętych 

w sprawozdaniu z działalności Zarządu, które jest przedstawiane radnym na sesji.  

Radna Danuta Faryniarz zapytała, dlaczego w uchwałach Rady nadal obowiązuje zapis 

dotyczący nazwy szkoły ZSP w Goleniowie, skoro została zmieniona jej nazwa na Szkołę Nr 1. 

Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur odpowiedział radnej Danucie Faryniarz, że do końca roku 

budżetowego należy używać nazwy starej, czyli ZSP ponieważ w budżecie powiatu taka nazwa 

dalej istnieje.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Goleniowskiego na 2013 r. i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Goleniowskiego na 2013 r., Rada głosowała 15 głosami za, przy 2 wstrzymujących się. 

UCHWAŁA NR XXVIII/274/13 stanowi zał. nr 32 do protokołu.  

Ad 6.k. Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi, który stanowi zał. nr 33 do protokołu.  

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji Rewizyjnej 

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawiony projekt uchwały.    

Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, Przewodniczącego Rady Powiatu Witolda 

Kaleczyca, że nie weźmie udziału w głosowaniu nad powyższym projektem uchwały.  

Biorących udział w głosowaniu – 16 radnych. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi, Rada głosowała 16 głosami za, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXVIII/275/13 stanowi zał. nr 34 do protokołu.   

Ad 7. Starosta Tomasz Stanisławski odczytał Informację Starosty Goleniowskiego z analizy 

oświadczeń majątkowych złożonych za 2012 r., która stanowi zał. nr 35 do protokołu.   

Ad 8. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc odczytał Informację Przewodniczącego 

Rady z analizy oświadczeń majątkowych radnych Rady Powiatu w Goleniowie za 2012 r., która 

stanowi zał. nr 36 do protokołu.  

Ad 9. Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił plan pracy 

Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2014 r., który stanowi zał. nr 37 do protokołu.   
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem planu pracy 

Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2014 r., Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 

radnych.   

Ad 10. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja przygotowała plan pracy i jeśli byłyby jakieś dodatkowe 

propozycje tematów, to poprosiła o ich przedstawienie. Plan pracy Komisji Spraw Społecznych 

i Oświaty stanowi zał. nr 38 do protokołu.    

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury odczytał plan pracy 

Komisji, który stanowi zał. nr 39 do protokołu.   

Radna Anna Fedorczuk-Smolira wniosła o uzupełnienie planu pracy Komisji Spraw 

Społecznych i Oświaty o Informację nt. zabezpieczenia potrzeb mieszkańców Powiatu 

Goleniowskiego w świadczenia specjalistyczne i ambulatoryjne oraz szpitalne w roku 2014 r.  

Ad 11.a. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu w Goleniowie  

w okresie od 10 października 2013 r. do 27 listopada 2013 r. stanowi zał. nr 40 do protokołu.   

Radny Czesław Siwek zapytał jak się ma stwierdzenie przez Regionalną Izbę Obrachunkową  

w Szczecinie nieważności uchwały Nr XXVII/258/13 Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 31 

października 2013 r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie z budżetu Powiatu 

Goleniowskiego w 2013 r. pożyczki długoterminowej dla Szpitalnego Centrum Medycznego, do 

zapisu w sprawozdaniu z działalności Zarządu na str. 3 w pkt 4, gdzie Zarząd pozytywnie 

zaopiniował projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie tej pożyczki i jaki 

status prawny ma ta uchwała.  

Następnie radny zwrócił uwagę, na zapisy w sprawozdaniu, gdzie często nie ma mowy komu 

Zarząd wyraził zgodę na zwiększenie wydatków lub zmniejszenie i tu radny podał za przykład 

pkt 27 na str. 6.   

Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur odpowiedział radnemu Cz. Siwkowi, że jeżeli chodzi  

o część dotyczącą uchylenia uchwały w sprawie udzielenia pożyczki, to zmienił się pogląd 

Regionalnej Izby Obrachunkowej na zawartości uchwał dotyczących pożyczek zgodnie  

z obecną linią opiniowania RIO stoi na stanowisku, że Rada jest tylko do tego, żeby przyznać 

limit Zarządowi, bez określania, dla kogo, na jakich warunkach i na ile lat. W związku z tym  

w uchwale zmieniającej budżet ten limit został zawarty, o czym Skarbnik poinformował na 

posiedzeniach Komisji.  

Wicestarosta Tomasz Kulinicz odpowiedział radnemu Cz. Siwkowi, że sprawozdanie  

z działalności Zarządu jest analizowane bardzo szczegółowo, zwłaszcza pod kątem celowości 

wydatkowanych środków, nie mniej jednak zdarza się, że nazwa jednostki czasem gdzieś 

umknie, za co Wicestarosta przeprosił.  

Radny Kazimierz Lembas również zwrócił uwagę na niedokładne zapisy w sprawozdaniu  

z działalności Zarządu, gdzie brak jest wskazania w niektórych punktach, jakiej jednostki 

dotyczą sprawy i tak np. w pkt 7 na str. 4 mowa jest o tym, że Zarząd nie wyraził zgody na 

zwiększenie planu wydatków Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Goleniowie, w pkt 30 

na str. 7 jest napisane, że Zarząd wyraził zgodę na zwiększenie wydatków Poradni, ale nie 

wiadomo której. Ponadto radny zapytał, o co chodzi w pkt 10 na str. 5 dotyczącym zapoznania 

się przez Zarząd Powiatu z informacją nt. zawartych umów najmu.          
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Wicestarosta Tomasz Kulinicz odpowiedział radnemu K. Lembasowi na pytanie dotyczące 

poradni, że w sprawozdaniu mowa jest o okresie od 10 października do końca listopada, 

wpływający wniosek nie od razu uzyskuje akceptację, dopiero po analizach okazuje się, że 

Zarząd wyraża zgodę na dokonanie zmian w planie wydatków i w tej konkretnej sprawie  

w jednym i drugim punkcie chodzi o poradnię w Goleniowie. Jeżeli natomiast chodzi o umowy 

najmu, to Zarząd Powiatu żąda tylko informacji o zawartych umowach, zgodnie z ustalonymi 

zasadami dyrektorzy szkół mają prawo do trzech lat zawierania umów bez zgody Zarządu, 

tylko składają informację o zwartych umowach, a Dyrektor Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami sprawdza zastosowaną wysokość stawek, czy jest zgodna z uchwałą 

Zarządu.    

Radny Piotr Kijko poprosił o wyjaśnienie czego dotyczy pkt 5 na str. 11 mówiący, że Zarząd 

Powiatu wyraził zgodę na dokonanie zmian w planie wydatków na kwotę 37.522 zł  

z przeznaczeniem na opłacenie wyroku, odsetek oraz kosztów sądowych. 

Wicestarosta Tomasz Kulinicz odpowiedział radnemu P. Kijko, że sprawa ta dotyczy sporu  

z projektantem, który robił projekt rozbudowy ZSZ w Goleniowie. Projektant nie oddał 

projektu w terminie i nie wypłacono za nie wynagrodzenia. Sprawa trafiła do sądu, który 

orzekł, iż  wynagrodzenie to należy się projektantowi.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

Radny Kazimierz Lembas poprosił o udzielenie odpowiedzi w kwestii przeznaczenia z budżetu 

powiatu kwoty 42.000 zł na zakup mebli dla straży pożarnej oraz wyrażenia zgody na 

dokonanie zmian w planie wydatków na kwotę 50.338 zł z przeznaczeniem na wypłatę nagród 

pieniężnych dla strażaków Państwowej Straży Pożarnej.  

Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur odpowiedział radnemu K. Lembasowi, że co roku straż 

pożarna wszystkie oszczędności przesuwa na paragraf płacowy i z tego wypłacane są nagrody. 

Radny K. Lembas powiedział, że to pytanie zadał w kontekście tego, że wcześniej 42.000 zł 

powiat przeznaczył na zakup dla straży mebli i wyposażenia, a środki pochodzące  

z oszczędności zostały przeznaczone na wypłatę nagród dla strażaków. 

Ad 11.b. Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc poinformował, że do Biura Rady i Zarządu 

Powiatu wpłynęły następujące pisma:   

- rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Zachodniopomorskiego dotyczące uchwały Nr 

XXVII/256/13 z dnia 31 października 2013 r. w sprawie określenia zasad i trybu 

przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Powiatu Goleniowskiego. Pismo  

w tej sprawie, znak: NK-3.4131.590.2013.KD z dnia 29 listopada 2013 r. stanowi zał. nr 41 do 

protokołu.     

- Uchwała Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie stwierdzająca nieważność 

uchwały Nr XXVII/258/13 Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 31 października 2013 r.  

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie z budżetu Powiatu Goleniowskiego w 2013 r. 

pożyczki długoterminowej dla Szpitalnego Centrum Medycznego w Goleniowie sp. z o. o. 

Uchwała Nr XXV.190.S.2013 z dnia 26 listopada 2013 r. stanowi zał. nr 42 do protokołu. 

- NSZZ Solidarność 80 Regionu Zachodniopomorskiego nr 620/2013 z dnia 27 listopada 2013 

r. w sprawie polityki płacowej w Domu Pomocy Społecznej w Nowogardzie. Pismo to stanowi 

zał. nr 43 do protokołu.  

- pismo (anonim) pracowników szpitala w Goleniowie, którego Przewodniczący nie odczytał, 

jedynie poinformował, że jest do wglądu w Biurze Rady. Pismo to stanowi zał. nr 44 do 
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protokołu. 

Na zakończenie Przewodniczący poinformował, że na najbliższą sesję zostaną przygotowane 

dwa projekty uchwał w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy  

z Wicestarostą Tomaszem Kuliniczem i radną Danutą Domaradzką.     

Ad 12. Radny Kazimierz Lembas podziękował za otrzymany kalendarz i jednocześnie zwrócił 

się do autorów z pytaniem, co ilustruje zdjęcie zawarte na kalendarzu i jaki ma wpływ na 

powiat.    

Radny Józef Korkosz powiedział, że jego zdaniem jest to reklama – „facebook jest ok”.  

Radna Anna Fedorczuk-Smolira zapytała, czy Starostwo ma coś z tego, że reklamuje facebook. 

Starosta Tomasz Stanisławski odpowiedział, że powiat jest zarejestrowany na facebooku i jest 

jednym z pierwszych powiatów, który przekazuje informacje nie tylko na stronie internetowej, 

ale również na takich nośnikach, które są przeglądane i oglądane przez bardzo szerokie grono 

osób zainteresowanych. Starosta dodał, że nie należy bać się tego typów nośników informacji, 

ponieważ niczego złego tam nie ma i złych informacji także, a jedynie pokazane jest to, czym 

powiat się zajmuje.        

Starosta Tomasz Stanisławski podziękował ZSP w Nowogardzie za przygotowanie kulinarnej 

oprawy sesji połączonej z Wigilią oraz jednostkom organizacyjnym za udział w konkursie 

potraw wigilijnych.  

Ad 13. Starosta Tomasz Stanisławski odpowiedział na interpelację radnego Piotra Kijko, że na 

pewno zostanie przeprowadzone szkolenie dla pracowników Starostwa i jednostek 

organizacyjnych w zakresie udzielania pierwszej pomocy.  

Wicestarosta Tomasz Kulinicz poinformował radną Danutę Faryniarz, że informacja nt. zadań 

oświatowych została umieszczona na stronie internetowej powiatu zaraz po tym, jak materiał 

został przyjęty  i znajduje się po prawej stronie, w zakładce dokumenty do pobrania. 

Ad 14. Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Powiatu Witold 

Kaleczyc dokonał zamknięcia obrad XXVIII sesji Rady Powiatu w Goleniowie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

Witold Kaleczyc       

 

 

Protokołowała 

Agata Ostrowska  

Goleniów, dnia 14 stycznia 2014 r. 
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